
 

Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” 

Valdes sēdes protokols Nr.1-16/4-2022 

2022. gada 22. februārī, plkst. 14:00 

Attālināta Valdes sēde platformā “Zoom”.  

Piedalās Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (LVF) valdes locekļi:  

Arnis TUNTE, Kristaps ČERŅAVSKIS, Armands NAMIĶIS, Jānis STUKULS, Jānis VALERTS, Linda 
MEŽGAILE 
 
Nepiedalās: Aleksandra MISIROVA 
 
Pieaicinātie: Kaspars TIMERMANIS, Ieva RUTKA, Elza BREIDAKA 

 
Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Elza BREIDAKA 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) Ģenerālsekretārs – 

Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 6 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga. 

 

1.punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/4-2022 Darba kārtība.  

(A. Tunte) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Darba kārtību. 

 

2.punkts 

Par Beach Pro Tour Jūrmala budžetu 

(K. Timermanis) 

2.1. K. Timermanis prezentē LVF Valdei Beach Pro Tour Jūrmala budžetu; 

2.2. Diskusijas par budžetu: izsakās A. Namiķis, L. Mežgaile, J. Stukuls, K. Čerņavskis, A. 

Tunte, J. Valerts. Tiek norādīts uz būtisku sekošanu līdzi budžeta izpildei, finanšu uzraudzīšanu 

no federācijas puses;  

2.3. Pieņemts zināšanai.  

3.punkts 

Par mārketinga cilvēku                                                                                      

(A. Tunte)  



3.1. A. Tunte informē, ka LVF šobrīd aktīvi meklē darbinieku darbam ar sponsoriem līdz 

septembrim; 

3.2. Pieņemts zināšanai. 

4.punkts 

Par balvām sacensībās/apbalvošanai                                                                

(A. Tunte) 

4.1. A. Tunte aicina Valdes locekļus padomāt par balvām, ko sacensībās pasniegt spēlētājiem 

un rosina sacensību apbalvošanā ņemt dalību arī Valdes locekļiem, ne tikai LVF prezidentam 

un ģenerālsekretāram;  

4.2. Pieņemts zināšanai.  

5.punkts 

Par jauno volejbols.lv mājaslapu                                                                        

(I. Rutka)  

5.1. LVF Sabiedrisko attiecību speciāliste I. Rutka prezentē LVF Valdes locekļiem jauno 

volejbols.lv mājaslapu. No 1. marta mājaslapa būs publiski pieejama; 

5.2. Diskusijas par pludmales jaunatnes logo krāsu. Valdes locekļi L. Mežgaile un A. Namiķis 

izsakās, ka pludmales jaunatnes kontekstā jālieto klasikas jaunatnes violetā krāsa un 

informācijai mājaslapā par pludmales jaunatni ir jābūt kopā ar informāciju par klasikas jaunatni; 

5.3. Pieņemts zināšanai.  

6.punkts 

Dažādi 

6.1. Filma par VK “Aurora” 

6.1.1. K. Timermanis informē par filmu studijas ieceri veidot filmu par “Auroru”, tiek meklēts 

finansējums; 

6.1.2. Pieņemts zināšanai. 

6.2. Par Latvijas tiesnesi Credit24 Final4 

6.2.1 Jautājumā par Latvijas tiesneša došanos uz Final4, LVF Valde neuzskata par vajadzīgu 

apmaksāt tiesneša izdevumus, tā kā Final4 nespēlē neviena komanda no Latvijas. 

 

Sēdi vadīja                    Arnis Tunte 

Protokolēja        Elza Breidaka  


